



رقم الرخصة / License No.

1432886

رخصة تاجر (مهنية)

E Trader (Professional) License

License Details				تفاصيل الرخصة	
Business Name		افزالك وسيط خدمات وسائل النقل AFZALAK MEANS TRANSPORTATION SERVICES BROKER		الاسم التجاري	
Legal Type		Sole Establishment		الشكل القانوني	
Expiry Date		28/10/2025		تاريخ الإصدار	
VAT No.		رقم الضريبي		رقم الرخصة الأم	
Register No.		1221547		عضوية العرفة	

License Activities		أنشطة الرخصة التجارية	
Means of Transportation Services Broker		وسيط خدمات وسائل النقل	

License Members					أطراف الرخصة	
Share / الحصص	Role / الصفة	Nationality / الجنسية	Name / الاسم	ID No. / رقم الشخص		
	مالك مؤسسة Est. Owner	مصر Egypt	حسام نصر حسن محمد حسين HOSSAM NASR HASSAN MOHAMED HUSSEIN	1718701		
Beneficiary Owner consent of this license has been signed on 28/10/2024. For more information or to know the Beneficiary Owner, please visit any DET service center or IID website.					تم التوقيع بموافقة المالك المستفيد لهذه الرخصة بتاريخ 28/10/2024. وللمزيد من المعلومات أو لمعرفة المالك المستفيد الحقيقي، يرجى زيارة مراكز الخدمة التابعة لدائرة الاقتصاد والسياحة أو زيارة الموقع الإلكتروني لمنصة استثمار دبي	

Address				العنوان	
Phone No	+971-559955730	تليفون	P.O. Box	صندوق بريد	
Fax No	-	فاكس	Mobile No	هاتف متحرك	
Email	hoss801@hotmail.com			البريد الإلكتروني	
Area	-			المنطقة	
Makani No	رقم مكاني		Villa/Apartment No	رقم البيت/الفيلا	

Remarks		الملاحظات	
DE@AE Tier 1			
Go: An initiative launched by the AI Office as part of a national effort for the digital economy to ease the process and cost of starting a digital start-up		سارع: مبادرة وطنية تم إطلاقها من قبل مكتب الذكاء الاصطناعي ضمن مبادرات الاقتصاد الرقمي لتسهيل عملية وتكلفة إنشاء مشروع رقمي.	



License No./رقم الرخصة

1432886

رخصة تاجر (مهنية)
E Trader (Professional) License

Receipt				الإيصال
Receipt Date	29/10/2024	تاريخ الإيصال	Receipt No	16112307
Company Name	افزعلك وسيط خدمات وسائل النقل AFZALAK MEANS TRANSPORTATION SERVICES BROKER			اسم الشركة
Procedure	Issue License	إصدار رخصة جديدة		نوع الإجراء
P.V.No.	23244900	رقم إذن الدفع	License No.	1432886
Payment Mode	eGovernment Online Payment	الدفع الإلكتروني عن طريق الحكومة الإلكترونية		كيفية الدفع
Amount in Words	ألف و سبعون درهم صفر فلسا One thousand seventy Dirhams and zero fils			القيمة بالكلمات



رقم الرخصة / License No.

1432886

رخصة تاجر (مهنية)
E Trader (Professional) License

Dear Trader,

عزيزي التاجر،

Kindly take into consideration the following instructions:

1. Do not promote, sell, or display any counterfeit or fake goods.
2. Do not perform sales, promotions, or special offers without permission.
3. Commitment to issue purchase/sales invoice to consumers.
4. Commitment to clarify the product details i.e., prices/ technical descriptions.
5. Announce the sales policy to consumers through a suitable means that includes the process of return, exchange, and repair of goods.
6. Provide goods and services with clear data in Arabic and any other language, in addition to quoting prices in the currency of the United Arab Emirates (dirham).
7. Register your trademark at the Department of Economy and Tourism for protection purposes. Through this certificate, you will be able to participate in any exhibition within the UAE.
8. It is not permitted to rent or store products or materials in a store or warehouse in a commercial location.
9. Inform the Department of Economy and Tourism in case there is any counterfeit product or goods in the local market.
10. Do not amend or change the registration data without referring to the Department of Economy and Tourism.
11. License must be renewed annually
12. E-Trader License activities are only permitted to practice within the Emirate of Dubai.

For inquiries, please contact us through Tel no: +97144455555 or via email
info@dubaided.gov.ae.

نرجو أخذ التعليمات التالية بعين الاعتبار:

1. عدم القيام بالترويج أو البيع أو العرض لأية بضائع مقلدة أو مغشوشة.
2. عدم إجراء التزييلات أو التصفيات أو العروض الخاصة بدون تصريح.
3. الالتزام بتسليم فاتورة الشراء للمستهلك.
4. الالتزام بتوضيح تفاصيل المنتج ويشمل ذلك الأسعار والمواصفات الفنية.
5. الإعلان عن سياسة البيع للمستهلك عبر وسيلة مناسبة تشمل عملية الاسترجاع والاستبدال وإصلاح السلع.
6. تقديم السلع والخدمات ببيانات واضحة باللغة العربية وأية لغة أخرى، علاوة على عرض الأسعار بعملة دولة الإمارات العربية المتحدة (الدرهم).
7. الحرص على تسجيل العلامة التجارية في دائرة الاقتصاد والسياحة بهدف حمايتها. ويمكن من خلال هذه الشهادة المشاركة في المعارض داخل الدولة.
8. لا يسمح استئجار أو تخزين المنتجات أو المواد في مخزن أو مستودع في مكان تجاري.
9. إبلاغ دائرة الاقتصاد والسياحة في دبي في حالة وجود أي منتج أو بضائع مقلدة في السوق المحلي.
10. عدم إجراء أي تعديل أو تغيير بيانات التسجيل بدون الرجوع إلى دائرة الاقتصاد والسياحة.
11. يجب تجديد الرخصة سنوياً.
12. يتم ممارسة أنشطة رخصة تاجر في إمارة دبي فقط.

لأي استفسارات، يرجى التواصل على هاتف ر +97144455555، أو من خلال البريد الإلكتروني
info@dubaided.gov.ae